
Bestyrelsesmøde den 12. september 2023. 

Tilstede: Sofie, Heidi, Karen, Mette, Christina, Per og Michael 

 

Nyt fra formanden: 

Der er snak om vores vinterfolde og om ikke de skal gøres klar. Det vil der blive lagt en dato ud for snarest. 

Der kommer nyt foder inden længe og det skulle være bedre og billiger end det vi har nu. 

Ellers er der ikke de store ting at berette, men der er stadig lidt fnidder i privatstalden. 

Der er sikret wrap fra ny leverandør til vintersæsonen. 

 

Nyt fra stalden: 

Alle bokse er stadig udlejet. 

 

Nyt fra rideskolen: 

Der bliver stadig set efter nye heste og vi håber at der kommer en eller to nye inden jul. 

Alle hold kører og der er stadig ventelister til mange af holdene. 

 

Nyt fra stævne: 

Så fik vi holdt vores fælles 3 dages stævne og da først vi kom i gang, så gik det jo egentligt helt ok. Der var 

småting som blev rettet til i løbet af weekenden og det er jo trods alt også første gang at det løb af staben. 

Så når alt kommer til alt, var det vel en succes. Om det skal holdes en anden gang, det må vi lige tage til 

efterretning. Økonomien, ja det må vi se på når det bliver regnet færdigt. 

Nu skal der gøres klar til vores eget stævne og klubmesterskab i oktober. 

 

Nyt fra sponsorudvalget: 

Der er hentet gaver/præmier hos vores trofaste sponsorer og dækkener til klubmestrene. 

Flere sponsorer ønskes. Hvis der er nogen som kender nogen der ville være det. 

 

 

 

 



Nyt fra materialeansvarlig: 

Der er ikke de store reparationer lige pt og det er jo godt at folk er ansvarlige. 

 

Nyt fra kasseren: 

Vores økonomi begynder at halte lidt igen og der bliver varslet om prisstigninger igen. 

Vi håber på gode penge fra Sørbymarked og broløb osv., så det kan lune lidt i kassen igen. 

 

Nyt fra kiosken: 

Mette melder om et godt stævne. Men der er stadig noget med en for stor del gratis forplejning af 

personale, så det kigges der på. 

 

Næste møde 3. oktober. 


